
Openbare raadsvergadering 7 oktober 2019 

 

• Wij vinden het ontzettende zonde van “De kerkenhoek” 

Een historisch kruispunt, waar de viersprong zeker bij hoort 

maar zoals deze nu is, en niet met 3 lagen er bovenop.   

Los daarvan vinden wij het geen mooi ontwerp, met het behoud 

van de markiezen is het niet ineens passend. Wanneer er een 

tekort is aan appartementen, zijn er denk ik genoeg andere 

plekken waar deze gebouwd kunnen worden zonder dat daar 

andere omwonenden de dupe van worden en zonder dat 

daarmee en historisch kruispunt in Nieuwleusen verpest wordt. 

 

• Op dit moment hebben wij geen inkijk in onze tuin. Wanneer 

het gebouw 3 hoog wordt en met de balkons aan de voorzijde, 

zien wij dat ook als een inbreuk op onze privacy. Wij hebben 

ons huis vorig jaar gekocht, juist met het idee dat wij het prettig 

vinden geen inkijk in onze tuin te hebben. Wij kijken zelf vanuit 

onze woonkamer al uit op de appartementen aan het 

Oosteinde,  het zicht op dit moment vanuit onze keuken op de 

kruising ben ik erg blij mee. Wij kijken met deze plannen straks 

aan beide kanten uit op 2 blokken beton, dat is echt een heel 

groot verschil.  

 

• Ook het parkeren, wat nu al een probleem is, lijken  met de 

plannen zoals deze nu zijn niet opgelost.  

 

• Ook lijkt het mij het geld niet waard in welke prijsklasse de 

appartementen liggen,  wanneer je elk weekend overlast 

ervaart van de viersprong zelf.  

 

• Planschade van ons huis en die onze buren is volgens ons zeker 

aan de orde.  



 

• Ook is er aangegeven dat alle omwonenden 2 keer zijn ingelicht 

en bij gepraat. In ons geval is dit niet waar, wij hebben een 

aantal weken geleden zelf contact opgenomen.  

  



 

 


